
21. juni 2015 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært bestyrelsesmøde mandag d. 18. 

juni 2015. Følgende punkter var på bla. dagsordenen: 

 Bestyrelsen for E/F Kajkanten konstituerede sig:  

o Jenny Thor (Formand valgt på generalforsamlingen d. 22. april 2015) 

o Matthew Rushtov (Næstformand) 

o Jan Byrgesen (Bestyrelsesmedlem) 

o Lars Lundby (kasserer/økonomi) 

o Niels Pedersen (suppleant) 

 Bestyrelsen har fordelt ansvars- og arbejdsområderne. 

 Resultatet for 1. kvartal 2015 følger budgettet. 

 Bestyrelsen vedtog projekt for udskiftning af lyskilder til LED jf. budgettet. 

 Bestyrelsen vedtog projekt for udvidelse af afløbet i de 2 kælder skakte. 

 Bestyrelsen vedtog revidering af varmeregnskabet for 2013/2014. 

 Bestyrelsen vedtog et samarbejde med Kajplads 24 om vintervedligeholdelse. 

 Bestyrelsen vedtog at gruppen, som har skrevet klagen vedr. nabobyggeriet, får 

bemyndigelsen til at klage til Naturklagenævnet.  

 Når sommeren indfinder sig vil varmen blive slukket - som de seneste somre. 

 Reklamationssagen vedr. LED-belysningen ved Elevatorerne er endt med et godt 

resultat. Udskiftningen er sket i 36B. Udskiftningen vil sket i 36A, og 36C i juni/juli. 

 Problemerne med det varme vand i 36A fortsætter desværre. 

 Der har været 2 skaktstop i 36C p.g.a., at vejledningen om benyttelsen af skakten 

ikke er blevet fulgt.  

 Parkeringslauget og E/F Kajkanten samarbejder om en løsning for parkering af Lad-

cykler på terræn. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Kajkanten 


